

Supplier's Declaration of Conformity

According to 47CFR, Part 2 and 15, Class B Personal Computers and Peripherals; and/or CPU Boards and Power Supplies used with Class B Personal Computers:

We: Epson America, Inc.

Located at: 3131 Katella Ave., Los Alamitos, CA 90720

Telephone: (562) 981-3840

Declare under sole responsibility that the product identified herein, complies with 47CFR Part 2 and 15 of the FCC rules as a Class B digital device. Each product marketed, is identical to the representative unit tested and found to be compliant with the standards. Records maintained continue to reflect the equipment being produced can be expected to be within the variation accepted, due to quantity production and testing on a statistical basis as required by 47CFR § 2.906. Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Trade Name: Epson®

Type of Product: LCD Projector

Model: HB61A

Options: Remote controller 2234403 xx (x=0-9)

Epson America, Inc. Limited Warranty

Epson America, Inc. ("Epson") warrants to the original retail purchaser that the Epson projector covered by this limited warranty statement, if purchased and operated only in the United States, Canada, or Puerto Rico, will be free from defects in workmanship and materials for a period of two (2) years from the date of original purchase. This limited warranty applies only to the projector and not to the projector lamp, which carries a limited warranty period of 90 days from the date of original purchase.

For warranty service, you must provide proof of the date of original purchase.

Purchase is subject to certain terms and conditions, including a binding arbitration and class action waiver, found in the limited warranty.

The full terms and conditions of the limited warranty are available at: www.epson.com/support (United States) or www.epson.ca/support (Canada). Search using your projector's name to view or download the limited warranty.

To receive a printed copy of the limited warranty, or if your Epson projector requires service during the limited warranty period, call Epson at (800) 637-7661 or (562) 276-4394 in the United States or (905) 709-3839 in Canada.

EPSON is a registered trademark of Seiko Epson Corporation.



414575700

Déclaration de conformité du fournisseur

Selon la norme 47CFR, parties 2 et 15, régissant les ordinateurs personnels et périphériques de classe B, et/ou les unités centrales et les dispositifs d'alimentation électrique utilisés avec les ordinateurs personnels de classe B :

Nous : Epson America, Inc.

Situé au : 3131 Katella Ave., Los Alamitos, CA 90720, U.S.A.

Téléphone : 562 981-3840

Déclarons, sous notre seule et unique responsabilité, que le produit identifié dans les présentes est conforme à la norme 47CFR, parties 2 et 15, du règlement de la FCC visant les dispositifs numériques de classe B. Chaque produit commercialisé est identique à l'appareil représentatif testé et jugé conforme aux normes. Les registres maintenus continuent d'indiquer que l'équipement produit devrait se situer dans les limites acceptables, du fait de la production en quantité et des essais statistiques réalisés, conformément à la norme 47CFR, section 2.906. Le fonctionnement de l'appareil doit respecter les deux conditions suivantes : (1) l'appareil ne doit pas produire de brouillage préjudiciable, et (2) l'appareil doit tolérer le brouillage à la réception, même si le brouillage est susceptible d'en compromettre le fonctionnement.

Nom commercial : Epson®

Type de produit : Projecteur à cristaux liquides (ACL)

Modèle : HB61A

Options : Dispositif de commande à distance 2234403 xx (x=0-9)

Garantie limitée d'Epson America, Inc.

Epson America, Inc. (« Epson ») garantit à l'acheteur d'origine au détail que le projecteur Epson couvert par la présente garantie limitée, s'il est acheté et utilisé seulement aux États-Unis, au Canada ou à Porto Rico, sera exempt de défauts de fabrication et de vices de matériau pour une période de deux (2) ans à compter de la date d'achat d'origine. La présente garantie limitée ne s'applique qu'au projecteur et non à la lampe du projecteur, qui comporte une période de garantie limitée de 90 jours à compter de la date d'achat d'origine.

Pour toute intervention au titre de la garantie, vous devez fournir la preuve de la date d'achat d'origine.

L'achat est soumis à certaines conditions générales, notamment un arbitrage exécutoire et une renonciation à exercer des actions collectives, qui se trouvent dans la garantie limitée.

Les conditions générales complètes de la garantie limitée peuvent être consultées sur le site www.epson.com/support (États-Unis) ou www.epson.ca/support (Canada). Pour afficher ou télécharger la garantie limitée, faites une recherche à l'aide du nom du projecteur.

Pour recevoir une copie imprimée de la garantie limitée, ou si votre projecteur Epson nécessite une intervention pendant la période de garantie limitée,appelez Epson au 1 800 637-7661 ou 562 276-4394 (États-Unis) ou 905 709-3839 (Canada).

EPSON est une marque déposée de Seiko Epson Corporation.